

26 May 2025

Humanitarian Principles

The whole world agreed on 4 specific humanitarian principles during working or providing humanitarian aid and services:

- 1 Humanity**
- 2 Neutrality**
- 3 Integrity**
- 4 Independence**

The Israeli-American mechanism for distributing humanitarian aid in Gaza violates all these humanitarian principles:

- **The principle of Humanity:** is violated by using humanitarian aid as a weapon of war.
- **The principle of Neutrality:** is violated by privatizing the humanitarian aid distribution system.
- **The principle of Integrity:** is violated by enabling those who besiege and destroy Gaza to control the entry and distribution of humanitarian aid.
- **The principle of Independence:** is violated by making humanitarian aid distribution subject to the security considerations of the perpetrators of genocide.

26 mai 2025

Principes humanitaires

Le monde entier s'est mis d'accord sur quatre principes humanitaires spécifiques à respecter dans le cadre des activités ou de la fourniture d'aide et de services humanitaires :

- 1 Humanité**
- 2 Neutralité**
- 3 Intégrité**
- 4 Indépendance**

Le mécanisme israélo-américain de distribution de l'aide humanitaire à Gaza viole tous ces principes humanitaires :

- **Le principe d'humanité** : il est violé par l'utilisation de l'aide humanitaire comme arme de guerre.
- **Le principe de neutralité** : est violé par la privatisation du système de distribution de l'aide humanitaire.
- **Le principe d'intégrité** : est violé en permettant à ceux qui assiègent et détruisent Gaza de contrôler l'entrée et la distribution de l'aide humanitaire.
- **Le principe d'indépendance** : est violé en soumettant la distribution de l'aide humanitaire aux considérations sécuritaires des auteurs du génocide.